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ТАМОЖЕННЫЙ ПРЕДСТАВИТЕЛЬ, ТАМОЖЕННАЯ ЛОГИСТИКА, ТОВАРОДВИЖЕНИЕ, ТОВАРОПРОВОДЯЩАЯ СЕТЬ, ТАМОЖЕННАЯ УСЛУГА, ЛОГИСТИЧЕСКАЯ СИСТЕМА, ВНЕШНЕЭКОНОМИЧЕСКАЯ ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ.

Объект исследования: Минский филиал Республиканского Унитарного предприятия «Белтаможсервис» (далее РУП «Белтаможсервис»).
Предмет исследования: внешнеэкономическая деятельность и товаропроводящая сеть РУП «Белтаможсервис».
Цель работы: изучить организацию работы в РУП «Белтаможсервис», выявить предпосылки развития таможенной логистики в Республике Беларусь.
Методы исследования: анализ, классификация, аналогия, сравнение, обобщение, синтез, экономико-математические. 
Исследования: изучены понятия «товаропроводящая сеть» и «таможенная услуга», рассмотрены аспекты таможенного обслуживания в Республике Беларусь, место РУП «Белтаможсервис» на рынке таможенных услуг республики и в мировой логистической сети, организация работы предприятия, проанализированы показатели его финансово-хозяйственной деятельности.
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CUSTOMS REPRESENTATIVE, CUSTOMS LOGISTICS, MERCHANDISING, COMMODITY DISTRIBUTION NETWORK, CUSTOMS SERVICE, LOGISTIC SYSTEM, FOREIGN ECONOMIC ACTIVITY.

Object of research: Minsk branch of the Republican Unitary enterprise «Beltamozhservice» (further RUP «Beltamozhservice»).
Object of research: foreign economic activity and RUP «Beltamozhservice» commodity distribution network.
Work purpose: to study the organization of work in RUP «Beltamozhservice», to reveal prerequisites of development of customs logistics in Republic of Belarus.
Research methods: analysis, classification, analogy, comparison, generalization, synthesis, economic-mathematical. 
Researches: the concepts «commodity distribution network» and «customs service» are studied, aspects of customs service in Republic of Belarus, a place of RUP «Beltamozhservice» in the market of customs services of the republic and in a world logistic network are considered, the organization of work of the enterprise, indicators of its financial and economic activity are analyses.

